
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
22. 06. 2017 

Koleje Strahov 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:26  

1 Schválenie programu zasadania 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s jím navrženým programem, 
který byl zaslán do konference parlamentu. 
 
S. Jeřábek požádal o návrh překladu zaslaného programu do češtiny. Tuto změnu programu 
žádný z delegátů nenavrhl. 
 
Usnesení 17-06-01: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT. 
OHP: 9; 9:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Predstavenie delegátov 
Nedorazil žádný nový delegát. 
 

3 Schválenie zápisov 
Byly zapracovány připomínky k dubnovému zápisu, květnový byl bez připomínek. Proti          
návrhu hlasovat “en bloc” nikdo nic nenamítal. 
 
Usnesení 17-06-02: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 6. 4. a 10. 5. zaslané do               
konference parlamentu SU ČVUT. 
OHP: 9; 8:0:1 → Usnesení přijato 
 

4 Info z klubov 
Silicon Hill: Před půlhodinou nám umřelo dhcpv4, jsme bez připojení. 
19:30 přichází M.Záveský 

ČAJOVNA: Proběhly volby, máme nového předsedu Davida Vrtěla (přítomen na zasedání           
a představen). Začalo zkouškové období a v současnosti tedy máme zavřeno. Nyní po            
volbách se rozhodujeme, co a jak v rámci klubu bude dál. 
MAS: Proběhly volby, došlo k výměně předsedy a místopředsedy, kteří tu bohužel oba             
nemohou být. 
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SIN: Zveme vás na “únosovou” grilovačku, která proběhne zde v grillcentru. 
KK: Scházíme se i přes prázdniny, avšak nic zvláštního se neděje. 
BEST: Proběhly volby do boardu (představenstva), máme nového prezidenta Jana          
Špaleho. Budeme ještě doplňovat board o zatím neobsazenou pozici a já (M. Kyjevská)             
bych k 30. červnu měla skončit jako secretary. 
Následovalo rozloučení a poděkování. 

Galibi: Jsme odpozastaveni, máme nového předsedu Lucii Bartůňkovou. Chystáme výjezd          
na vodu. Máme 53 přihlášených účastníků, což je rekord. 
HK: Přesunuli jsme posilovnu, pracujeme na nové studovně, máme komerční konektivitu           
pro hostel. 
FIT++: Bude Hello FIT!, což je akce pro nastupující prváky a klubu je nyní rok. Omlouvám                
se za zpoždění kvůli akci “Doběhni si pro áčko na KAM”. 
  

5 Info z AS ČVUT  
Na minulém zasedání byl schválen Statut, poplatky za studium budou opět vyměřované na             
fakultách. Stále je problém s metodikou rozpisu financí, který nebyl schválen. Očekává se             
velký nápor akreditací, jelikož v souvislosti s novelou VŠ zákona jich v brzké době bude               
opravdu hodně. Pokud se nové akreditace nestihnou, hrozí, že bude ČVUT vracet peníze.             
Také z tohoto důvodu došlo ve Statutu ke zjednodušení schvalování akreditací uvnitř            
ČVUT.  
 

6 Zrušenie Kontrolního výboru 
Někteří si mysleli, že výbor s účinností nových stanov skončil, jenže tak to není, jelikož jde               
o výbor Parlamentu. Teď zde máme redundanci, přičemž se zrušením KV se počítalo od             
začátku. Je tedy žádoucí KV zrušit a současně s ním také IP o KV. 
 
Usnesení 17-06-03: 
Studentský parlament SU ČVUT ruší výbor studentského parlamentu „Kontrolní         
výbor“ a současně ruší také IP 2013-P2. 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 

7 Voľba členov Kontrolní komise 
Evidovány jsou 3 kandidatury – Tomáš Gura, Václav Michalec, Veronika Huvarová.           
J.Hanuš: Co když budou pouze 2? 
Není usnášení schopná komise jako taková, ale členové mají jistá práva a mohou pracovat.              
Dosud se o KV hlasovalo veřejně, pokud byste chtěli hlasovat tajně, asi by to nebyl               
problém. 
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19:50 odchází K. Chytrá 

Navrhuji prostor na představení (max. 5 minut na osobu), pak prostor na dotazy po              
představení všech. 
T. Gura: V SU jsem členem od 2008, aktivní od 2010 na bloku 3 SH. Postupně jsem se                 
dostal na vyšší pozice – nejvýše místopředseda SH. Znám spoustu lidí z SU, moje             
kandidatura mi dává smysl i proto, že SH je v podstatě malá SU – znám dobře strukturu. 
V. Michalec: Od roku 2014 či 2015 jsem aktivní v BESTu. Někteří mě tu znáte od vidění,                
někteří i jménem. V rámci BEST boardu jsem byl zástupce delegáta. Prvně pro mě SU              
znamenala spoustu byrokracie, teď mi to přijde zajímavé, takže kandiduju. Mám méně            
zkušeností než ostatní, ale jsem schopen to dohnat. Mám mezinárodní zkušenost           
(z mezinárodní organizace). 
V. Huvarová: Před rokem jsem byla zvolena do KV, teď po roce kandiduji do Kontrolní               
komise (dále v tomto bodě jen “KK”). V SU jsem od roku 2010, aktivní od 2012. Byla jsem                 
předseda Bubnu a delegát v Parlamentu. Kandiduji protože mám znalosti, zkušenosti a chci             
do SU vracet to, co dala ona mně. 
Dotazy: 
P. Šatra: Podporuji všechny 3 kandidáty. Gury má zkušenosti z legislativní skupinky, Verča             
zajišťuje kontinuitu a Vašek vyváženost KK. 
T. Drábek: Budete se scházet pravidelně? Mluvili jste už spolu? Bez odpovědi. 

J. Hanuš: Vašku, co jsi dělal? 
V Bestu HR, ukazoval, že být aktivní má smysl. Teď se hodně věnuji CR. 
J. Celný: Jak často bude možné navštěvovat všechny kluby, Vašku? 
Asi to půjde, musí se to rozdělit. Ale chci znát všechny. 
N. Kyjevská: Kolik času tomu chceš věnovat, budeš pokračovat v BESTu? (V. Michalec) 
To ještě přesně nevím, v BESTu už asi nic moc dělat nebudu. 
S. Jeřábek: Gury, 3 měřitelné cíle? 
Mám jakékoli cíle, které podpoří, aby to dobře fungovalo. 
P. Jirásko: Jaké máte dvě kladné a dvě záporné vlastnosti pro fungování v KK? 
T. Gura: Záporné: Dokážu se tak dlouho blbě ptát, až mě lidi hejtujou. I když mám blbé                 
návrhy, tvářím se, že jsou dobré. Kladné: Občas se mi něco povede, nejsem až tak               
konfliktní. 
V. Michalec: Kladné: Tvrdohlavost a naivita. Záporné: Nemám rád plýtvání, jsem           
nedočkavý. 
V. Huvarová: Záporné: Umím být občas zlá, i když tak nevypadám. Jsem časově             
zaneprázdněná. Kladné: Jsem puntičkář. Když chci, umím být hodná. 
M. Záveský: Verčo, jak se pozná zlá/hodná? 
To nechceš vědět. 
J. Šebák: Čemu se chcete v komisi primárně věnovat? 
V. Huvarová: Ze začátku některým kolejním klubům, které hodně potřebují podpořit a vyřešit             
různé situace. 
T. Gura: Zažil jsem ledasco, pozastavení 2 největších klubů a málem pozastavení pátého             
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a opět největšího. Tomu chci zabránit. U těch interních se chci postarat o to, abychom              
o nich více věděli. 
V. Michalec: Hlavně se zaměřit na komunikaci mezi SU a kluby. 
P. Šatra: Odkud chcete čerpat varovné signály? 
V. Huvarová: Z Parlamentu a Centrály. 
T. Gura: K již řečenému přidávám představenstva klubů. Zažil jsem představenstvo SH, rád             
se podívám na ostatní. 
V. Michalec: Souhlasím a přidávám účast na akcích klubů. 
P.Valach: Vašku, jak velká umíš být svině? 
P. Jirásko: Svině asi ne, ale rejpal a šťoural velký. 
J. Šebák: Počítáte se zápisem v rejstříku? 
Všichni kandidáti souhlasí 

J. Šebák k delegátům: Chcete hlasovat veřejně či tajně, resp. je tu někdo, kdo by chtěl                
hlasovat tajně? 
Ticho 
Jednotlivě či “en bloc”? 
Z vícero míst zaznělo “Odděleně”. 

20:17 přichází K. Chytrá 
 
Usnesení 17-06-04: 
Studentský parlament SU ČVUT jmenuje členem Kontrolní komise SU ČVUT Tomáše           
Guru nar. 7. října 1988. 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
Usnesení 17-06-05: 
Studentský parlament SU ČVUT jmenuje členem Kontrolní komise SU ČVUT Václava           
Michalce nar. 10. srpna 1992. 
OHP: 10; 9:0:1 → Usnesení přijato 
Usnesení 17-06-06: 
Studentský parlament SU ČVUT jmenuje členem Kontrolní komise SU ČVUT Veroniku           
Huvarovou nar. 15. května 1991. 
OHP: 10; 9:0:1 → Usnesení přijato 
 

8 Zvýšení členského příspěvku za sportovní členství v klubu Silicon Hill 
Dospěli jsme k názoru, že 800 korun nestačí na udržení provozu a rozvoje. Další důvod je                
snížení zájmu pro přeplněnost. Chceme zvýšit z 800 na 1000 Kč za pololetí. 
J.Šebák: Máte podkladové materiály jako v případě Pod-O-Lee a proč tu není nikdo z fitka?  
V. Pužman: Člověk z fitka je na cestě.  
J. Rubáš: Materiál byl, nám to prezentovali se studií. 
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V. Pužman: Kluci udělali odhad a na něj analýzu. Je to dokument spíš internější, ale               
v případě zájmu by byl k dostání. 
T. Gura: Jak je to s přenositelností sportovního členství v rámci SU? 
J. Šebák: Existuje usnesení na uznávání síťového členství. Sportovní minimálně na POD            
řešilo představenstvo individuálně. 
V. Pužman: Uznávání bychom probírali a asi uznávali, ale od nějaké doby přistoupíme na              
naše podmínky. 
P. Jirásko: Kolik lidí odradíte? 
V. Pužman: Očekáváme, že méně než 25 %, spíše kolem 10 %. 
J. Hanuš: Vycházíme z průzkumu mezi návštěvníky. 
P. Valach: Jak vychází srovnatelné fitko komerčně? 
M. Kothera: Měsíčně víc než u nás za semestr. 
J. Rubáš: Srovnání jsme se chtěli vyhnout. 
M. Kothera: V plánu je výměna koberce za sportovní podlahu, se SÚZ řešíme rozšíření             
prostor. Chystáme obměnu činek a strojů, další proběhnou možná ještě letos, příští rok             
určitě. Dlouhá léta probíhala jen údržba, rozvoj žádný. 
M. Záveský: Co všechno je obsaženo v členství? 
V. Pužman: Trenér s proškolením a certifikátem, zvýhodněné masáže od masérů          
s certifikátem, solárium. Malé sportovny na blocích jsou v základním členství. 
T. Gura: V posilovně je oproti blokovým sportovnám aerobní sál, velké činky, boxovací pytel             
a další. 
M. Záveský: Můžete se porovnat s Podolím? 
J. Šebák: V Pod-O-Lee nemáme přímo trenéry, ale někteří členové provádějí kurzy na jógu              
či kardio. Máme navíc saunu která je ještě extra zpoplatněná, a místnosti jako “nohárna”              
nebo mala tělocvična. Masérna je nyní opuštěná, investice jsou srovnatelné. 
Přišel J.Šejna - sportovní manažer SH 

Máme trenéry, kteří se cvičencům opravdu věnují, dělají plány, kladou důraz na prevenci             
zranění. Mezi trenéry máme třeba legendu Jablunského. Jsou oblíbené skupinové lekce.           
V posilovně je nová podlaha, dostupné speciální cvičení „pekáče“ a spousta dalších lekcí,            
které se jinde těžce platí. Dál máme nové solárium s nejmodernějšími trubicemi. 
P. Šatra: Máte oddělené účetnictví? 
Solárium a masáže jsou ekonomické činnosti, jinak doteď zbytek klubu dotuje sportoviště. 
J. Šejna: Všechny stroje jsou na pokraji životnosti, z klasického dosavadního rozpočtu           
fitcentra je obnova nerealizovatelná. Teď jsme z klubu dostali nutnou finanční injekci ale            
nestačí to. Peníze na rozvoj prostě nejsou. 
20:47 odchází N. Kyjevská 

V Huvarová: Jaké jsou náklady na fitcentrum? 
Přibližně 600k. Na příspěvcích se vybere zhruba 500k. 
M. Záveský: Kolik je sportovních členů? 
565 
P. Šatra: Takže se to úplně nepovede narovnat… 
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M. Kothera: To není cílem. 
Usnesení 17-06-07: 
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zvýšení členského příspěvku za sportovní          
členství v klubu Silicon Hill na 1 000 Kč za pololetí s účinností od 1. července 2017. 
OHP: 9; 9:0:0 → Usnesení přijato 
 

9 Různé  
M. Kothera: Síť už běží. 
K. Chytrá: Bylo oslaveno 310 let ČVUT ve Valdštejnské zahradě. Víno došlo dřív, než jsem               
si sbalila nástroj. Záznam je na youtube. Poděkování AVC SH za záznam. 

J. Hanuš: V neděli se konají 5. “osudovky” (Osudové hry), zvu vás. 
J. Celný: Minulý týden jsme spolupořádali akci “Dýmky na Strahově” s hojnou účastí            
přibližně 100 lidí. Český rekord na podobné akci je 150 účastníků. 
M. Záveský: Co bude s naší zkratkou KK, když teď máme Kontrolní komisi? 
J Šebák: To není třeba řešit, zkratka “KK” nikde není definovaná. 
P. Valach nabízí starý rádiový spoj. 
L. Koštenský: Končím jako místopředseda a taky končím ve škole, takže tohle je asi můj               
poslední parlament. 
S. Jeřábek: Prezident J. Šebák úspěšně dokončil bakalářské studium. 
P. Jirásko: Končí mi mandát, jsem na posledním zasedání parlamentu. 
J. Šebák: V pátek ráno proběhlo jednání ohledně rámcové smlouvy, je tu snaha podepsat             
do 30. 6. novou smlouvu, ale současně je připraven dodatek do konce září. 
Kancelář v nové budově rektorátu bude, prostory v Zikově ulici máme do konce roku. 
Rektor nás podporuje a drží nám prsty. 
Sídlo spolku nebudeme zatím měnit, ale až společně s ČVUT. V Zikově ulici zůstává i sídlo               
a podatelna ČVUT. 
Podle nově vydané metodiky finanční správy se nás EET týkat nebude, protože jsme na              
hraně limitu s evidovanými platbami a s přehledem splňujeme limit podílu celkových příjmů           
a příjmů podléhajících evidenci. Toto je navíc podmíněno statutem veřejné prospěšnosti,           
kde zatím není schválen zákon popisující získání tohoto statutu. My tento statut už             
zmiňujeme ve vlastních stanovách. 
K. Urbaniec: Co když jeden rok překročíme onu hranici evidovaných příjmů? 
Podmínka je logický OR. 
J. Šebák: Dál bude potřeba řešit GDPR. Chceme založit pracovní skupinu k tomuto             
problému. 
Do konce měsíce pošlu návrhy termínů dalších zasedání. 
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Konec zasedání 20:37 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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